
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

w dniu 7 lipca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Panie Ministrze! 

Ustawowo określona stawka za przejechanie 1 km samochodem prywatnym w celach służbowych, tzw. 

kilometrówka, pozostaje niezmieniona od 2007 r. pomimo nieustającego wzrostu cen paliw oraz kosztów 

eksploatacji pojazdów. 

Przedsiębiorcy oraz pracownicy użytkujący prywatne pojazdy w celach służbowych, którzy zwrócili się 

do mnie z prośbą o interwencję, uważają, że stawki za tzw. kilometrówkę powinny zostać dostosowane do 

panujących obecnie realiów. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na pytanie: czy Ministerstwo Infrastruktury 

planuje urealnienie stawek za 1 km przebiegu samochodu prywatnego użytego do celów służbowych – jeśli 

tak, to od kiedy zaczną obowiązywać nowe stawki i jakie to będą kwoty? 

Z poważaniem 

Stanisław Gawłowski 

senator RP 


